
Assen, 7 februari 2025 

Onderwerp: Controle container voor plastic afval 

 

Geacht college, 

Sinds maandag 3 februari jl. worden de containers voor plastic afval gecontroleerd 
voordat zij geleegd worden. Wanneer er afval wordt gevonden dat niet in deze container 
had mogen zitten, wordt de container niet geleegd. Bewoners krijgen dan de kans hun 
container de  volgende dag opnieuw aan te bieden.  

Het CDA Assen is niet tegen het goed scheiden van afval ten behoeve van het milieu, 
maar omdat wij constateren dat in sommige wijken een behoorlijk deel van de 
containers niet geleegd werd en ons via diverse wegen klachten bereikten, hebben wij 
de volgende vragen: 

1. Kan het college, na een week van controles, een overzicht in cijfers geven 
hoeveel procent van de containers niet geleegd is vanwege een foutieve inhoud? 

2. Is het college het met de fractie van het CDA Assen eens dat, wanneer dit 
percentage hoger is dan verwacht of gehoopt, er ingezet moet worden op extra 
voorlichtingscampagnes, waarbij er niet alleen gefocust zou moeten worden op 
de inhoud van de containers maar bijvoorbeeld ook op het aanbieden van plastic 
afval in doorzichtige zakken en bewustwording? 

3. Is het college er van op de hoogte dat er tussen het moment dat de container aan 
de weg wordt gezet en het moment waarop deze geleegd wordt, geregeld door 
derden (niet de eigenaren van desbetreffende container) afval in wordt 
gedeponeerd? 

4. Is het college het met de fractie van het CDA Assen eens dat dus niet in alle 
gevallen de bewoner de veroorzaker is van het aanbieden van niet correct 
gevulde containers, maar wel met de gevolgen zit? 

5. Klopt het dat, wanneer de container voor plastic afval, voor een tweede keer 
aangeboden wordt, nadat de bewoner met zorg heeft uitgezocht wat er niet in 
thuis hoorde, deze met een afvalwagen wordt opgehaald waar ook de containers 
voor restafval in worden geleegd? 

6. Als het college het met de fractie van het CDA Assen eens is dat dit bewoners 
niet stimuleert, is het college dan bereid dit proces nog een zonder de loep te 
nemen? 

 

Met vriendelijke groet namens CDA Assen, 

Ingeborg Trul-Kreuze 


